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BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 21.decembrī                                                                                   Nr. 12 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1ā 

Sēdi atklāj plkst. 09:03 

 
Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas 

maksas pakalpojumu cenrāža un “Grupu māja” Balvos un “Grupu māja (dzīvoklis)” 

Viļakā telpu izmantošanas apstiprināšanu. 

2. Par Balvu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām studiju 

programmām sociālā darba speciālistu sagatavošanai 2024.gadā. 

3. Par Balvu novada Bāriņtiesas nolikuma apstiprināšanu. 

4. Par dalību projektā SAM 3.1.2.1.i. “Publisko pakalpojumu un nodarbinātības 

pieejamības veicināšanas pasākumi cilvēkiem ar funkcionāliem traucējumiem” otrās 

kārtas “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības 

nodrošināšanai” īstenošanu". 

5. Par Tilžas NMPD brigādes darbu 2024.gadā (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Svetlana Pavlovska, deputāts Egons 

Salmanis 
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Ieinteresētās personas: 

Balvu novada administrācijas Izpilddirektore Daina Tutiņa, domes deputāts - domes priekšsēdētāja 

vietniece Sandra Kapteine, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja vietnieks sociālajos 

jautājumos Ligita Zelča, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas Ekonomists 

Ineta Leišavniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā)                                    

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, domes deputāts Jānis Vancāns (attālināti-

bez balss tiesībām), Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Balvu novada Sociālās 

pārvaldes juriskonsults Inita Pušpure, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, 

Balvu novada administrācijas izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos 

Tamāra Locāne, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Juridiskās nodaļas vecākais 

juriskonsults Juris Annuškāns, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Rugāju 

pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Balvu novada 

izpilddirektora vietnieks attīstības  plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, 

Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja Dzintra Pipcāne, Attīstības plānošanas nodaļas projektu 

vadītāja Irēna Začeva, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, deputāts Aldis Bukšs, Finanšu 

plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Tehniskās nodaļas 

vadītājs Andris Zelčs, Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja Iveta Socka-Puisāne, Balvu novada 

Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāti Aija Mežale, Jānis Vancāns- personīgu iemeslu dēļ, Marija Duļbinska- 

nav informējusi par neierašanās iemeslu 

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par Balvu novada Sociālās pārvaldes sniegto sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas maksas pakalpojumu cenrāža un “Grupu māja” Balvos un “Grupu māja 

(dzīvoklis)” Viļakā telpu izmantošanas apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Sīkāk paskaidro par līdzfinansējumiem, par finansējumu, pieejamo 

informāciju par klientiem un iespējām veikt šos līdzmaksājumus, par citu 

pašvaldību pieredzi šajā jautājumā. Par projekta ilgtspējas turpināšanu. 
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Sekām, ko paredz Sociālā pārvalde, ja tiks noteikts līdzmaksājums 

klientiem. Par ēdināšanas līdzmaksājumu, ko varētu piemērot, bet 

neviens nav pieteicies un izteicis šo vēlmi sniegt ēdināšanas 

pakalpojumu. Par finansējuma samazināšanu šo pakalpojumu 

uzturēšanai. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par aprēķiniem, cik lielā mērā atšķiras izmaksas. Jāsaprot, vai tiek 

atbalstīta doma par šo līdzmaksājumu piemērošanu. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par ēdināšanas pakalpojumiem, kādi varētu būt varianti, kā šo 

jautājumu varētu risināt. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro, ka DI projekts tika veidots, lai cilvēkus pietuvinātu 

reālajai dzīvei. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Skaidro, ka Sociālās pārvaldes piedāvājums no savas puses būtu, ka 

grupu mājas klienti no savas puses sedz komunālos maksājumus un, ja 

uzskatam, ka jāiekļauj līdzmaksājums dienas centra klientiem, tad par to 

vēl būtu jālemj atsevišķi. 

Izsaka viedokli 

Svetlana Pavlovska: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka būtu jāizlemj par līdzfinansējumu dienas centra klientiem, 

vai no savas puses to nosakam, vai nē. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzskata, ka ļoti minimālu līdzfinansējumu varētu noteikt. 

Izsaka viedokli Ligita 

Zelča: 

Sīkāk paskaidro par līdzfinansējumu, ko tas tieši ietvers. No savas 

iestādes puses vēlētos, lai šis līdzfinansējums netiktu noteikts, bet būtu 

kaut kā padomāts par to, ka rūpējas paši par savu ēdināšanu un sīkāk par 

to paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka piekristu šim variantam, ka dienas centra klienti paši rūpējas 

un domā par savu ēdināšanu. Skaidro, ka saruna par šo variantu varētu 

būt dažāda, bet šobrīd šo variantu varētu apdomāt. Skaidro, ka šis 

jautājums vēl tiks skatīts Finanšu komitejā, bet šobrīd varētu ar šādu 

priekšlikumu arī virzīt šo jautājumu tālāk izskatīšanai Finanšu komitejā 

un apstiprināšanai domes sēdē. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniedz savu atzinumu šo 

jautājumu izskatīt Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē darba 

kārtības jautājumu "Par Balvu novada Sociālās pārvaldes 

sniegto sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas maksas 

pakalpojumu cenrāža un “Grupu māja” Balvos un “Grupu 

māja (dzīvoklis)” Viļakā telpu izmantošanas 

apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par Balvu novada pašvaldības stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām studiju 

programmām sociālā darba speciālistu sagatavošanai 2024.gadā 

 

Ziņo Ruta Cibule: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniedz savu atzinumu šo 

jautājumu izskatīt Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē darba 

kārtības jautājumu "Par Balvu novada pašvaldības 

stipendiju piešķiršanai atbalstāmajām studiju 

programmām sociālā darba speciālistu sagatavošanai 

2024.gadā" 

 

3.§ 

Par Balvu novada Bāriņtiesas nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Balvu novada Bāriņtiesas nolikuma apstiprināšanu" 
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4.§ 

Par dalību projektā SAM 3.1.2.1.i. “Publisko pakalpojumu un nodarbinātības 

pieejamības veicināšanas pasākumi cilvēkiem ar funkcionāliem traucējumiem” otrās kārtas 

“Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai” 

īstenošanu" 

 

Ziņo Agate Vanaga: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

dalību projektā SAM 3.1.2.1.i. “Publisko pakalpojumu un 

nodarbinātības pieejamības veicināšanas pasākumi 

cilvēkiem ar funkcionāliem traucējumiem” otrās kārtas 

“Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides 

pieejamības nodrošināšanai” īstenošanu"" 

 

5.§ 

Par Tilžas NMPD brigādes darbu 2024.gadā (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Ruta Cibule: Ziņo un sniedz sīkāku informāciju par Tilžas NMPD brigādes darbu 

2024.gadā. Skaidro par situāciju un rīcībām, kādas ir veikusi pašvaldība 

šī jautājuma sakarībā. Skaidro, ka ir saņemta neoficiāla informācija par 

to, ka Tilžā tiek plānots sāīsināt darba laiku šai brigādei. Sākotnēji tika 

runāts, ka tas notiks no 1.02, tad no 1.03, tagad liekas, ka no 1.04. Sīkāk 

skaidro par sarunām, kas norisinājās, par attieksmi un situāciju kopumā. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka tiklīdz būs kādi jaunumi, tiks sniegta vēl papildus 

informācija. Būtu vēl jāpaskatās un jāpadomā, kas būtu racionālāks 

risinājums līdz LPS sēdei. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kāda šobrīd ir situācija. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā, kad aptuveni būtu jābūt šai atbildei. 
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Izsaka viedokli 

Sandra Kapteine: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informācija par Tilžas NMPD brigādes darbu 2024.gadā 

tiek pieņemta zināšanai. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:15 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 

 


